

Bordeaux International School, which is run by an educational Cooperative*, offers a caring, multicultural, academic environment where students become bilingual independent thinkers, active learners and responsible global citizens.

Bordeaux International School, établissement coopératif SCOP, propose un environnement académique bienveillant et multiculturel dans lequel les élèves deviennent des esprits bilingues indépendants, des apprenants actifs et des citoyens du monde responsables.*

1. Lifelong learning / *Formation tout au long de la vie*

- To encourage students to become **lifelong learners** who are curious, can **think creatively**, **reason critically**, and work both **independently** and **collaboratively**.
- *Encourager les élèves à devenir des apprenants curieux, créatifs et critiques sachant travailler de façon autonome et collective.*

2. Communication / *Communication*

- To help students improve their level of fluency in **at least two languages**, and to ensure they can express themselves **confidently** and **communicate effectively** with pupils of different nationalities.
- *Amener les élèves à un niveau d'aisance dans au moins deux langues. S'assurer qu'ils peuvent s'exprimer avec confiance et communiquer de manière efficace avec des personnes de différentes nationalités.*

3. Diversity / *Diversité*

- To promote **open-mindedness**, **tolerance** and an **appreciation of diverse cultures**, traditions and values and to nurture our ability to **respect** the dignity and rights of people everywhere.
- *Promouvoir l'ouverture d'esprit, la tolérance et l'appréciation des cultures, traditions et valeurs. Cultiver le respect de la dignité et des droits des individus.*

4. Knowledge / *Savoirs*

- To enable pupils to reach a level of **academic achievement**, **knowledge and understanding** which prepares them for a **successful future** in continued education or in the global workplace.
- *Former les élèves à un haut niveau de savoirs et de connaissances académiques qui leur permette de réussir dans leurs études à venir ou dans leurs projets professionnels, où qu'ils soient.*

5. Global Citizenship / *Citoyenneté*

- To encourage students to engage in a **sustainable lifestyle**, to develop an understanding of world issues, and to inspire them to become **responsible global citizens**.
- *Encourager les élèves à s'engager dans un mode de vie durable, à développer une compréhension des enjeux du monde actuel et à devenir des citoyens responsables.*

* **Société coopérative et participative (SCOP)**